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 zمصاحبه و خبر

انعکاس اخبار ورزش ایران
 منهای فوتبال

امیر حسینی: فعلاً 
خبری از استعفا 

نیست

میر حســینی ســرمربی  ســیدا
، شــایعه  یپا لیبــال ســا تیــم وا
اســتعفایش را تکذیــب می کنــد. 
ایــن روزهــا کــه تیــم ســایپا بعــد 
ــرد و 7  ــا یــک ب از هشــت هفتــه ب
ــه جــدول  ــه ت ــاز ب باخــت و 5 امتی
یعه اســتعفای  چســبیده، شــا
ســرمربی اش  ســیدامیر حسینی 
دهــان بــه دهــان می چرخــد. 
حتــی حــرف از مذاکــره رحمــان 
محمدی راد، ســرمربی مســتعفی 
هورســان رامســر اســت که ظاهراً 
او قبــول نکــرده. البتــه اســم 
محمــد منصــوری همــکار امیــر 
حســینی و ایــرج مقــدم هــم بــرای 
جانشــینی ســرمربی فعلی مطرح 
شــده اســت امــا امیرحســینی بــه 
روزنامــه ایــران ورزشــی می گویــد: 
»هنــوز هیــچ چیــز معلوم نیســت. 
فعــاً حــرف از اســتعفای مــن 

نیســت.«

 صدرنشینی 
 سپاهان 

با شکست سایپا
تیم هــای والیبــال فــولاد مبارکــه 
ســپاهان، ذوب آهــن و مهرســان 
در هفتــه ششــم لیــگ برتــر زنــان 
حریفانشــان را شکســت دادنــد.
یــن هفتــه ســه بــازی در  در ا
شــهرهای تهــران )دو دیــدار( و 

رفســنجان برگــزار شــد.
در بــازی اول و حســاس ترین 
بــازی ایــن هفتــه ســایپا تهــران 
در ســالن فدراســیون والیبــال 
میزبــان فــولاد مبارکــه ســپاهان 
نــی بــا  مــا  تیــم اصفها بــود، ا
3- صفــر و امتیــازات  نتیجــه 
25 - 21، 25 - 23 و 25 - 23 
رنجی پوشــان،  بــا شکســت نا
طلســم بــدون باخــت شــاگردان 
فریبــا ســلیمانی را شکســت. 
فــولاد مبارکــه ســپاهان بــا ایــن 
پیــروزی، بــا پنــج بــرد متوالــی و 
14 امتیــاز صدرنشــین جــدول 

رده بنــدی شــد.
در دومیــن مســابقه تیم هــای 
مس و ذوب آهن در ســالن 9 دی 
رفســنجان بــه مصــاف هــم رفتنــد 
و ذوبی هــا میزبــان را بــا نتیجــه 3- 

یــک بردنــد و7 امتیــازی شــدند.
در آخریــن بــازی بیــن تیم هــای 
مهرســان و پیــکان، مهرســان 3 - 
صفــر حریفــش را شکســت داد.

 رینالدو فونتس:

هدفم کمک به بوکس ایران است

رینالــدو فونتــس گزینــه هدایــت تیم هــای رده پایــه بوکــس بعــد از ورود به 
ایــران گفــت: »از حضــور در ایران بســیار خوشــحالم و از برخورد و اســتقبال 
بســیار خوبی که از من داشــتید، تشــکر می کنم. بعد از اســتراحتی کوتاه با 
مســئولان فدراســیون در رابطه با مســائل مختلف جلسه خواهیم داشت، 
هــدف مــن کمــک بــه بوکس ایران اســت و یقیــن دارم می توانیم بــا اتحاد و 

تــاش جمعی بــه اهداف مدنظر برســیم.«

فریبا مددی:

 4 بدمینتون باز را به کمپ فرستادیم

بــا رایزنــی نایــب رئیس بانوان فدراســیون بدمینتون، چهار بانوی ورزشــکار 
کشــورمان بــه کمــپ توســعه آســیا اعــزام شــدند. فریبا مــددی در ایــن باره 
گفــت: »در ابتــدا قــرار بــود مبینــا ندایــی به کمپ توســعه آســیا اعزام شــود 
کــه بــا رایزنی هــای ما فردوس فروغــی، آیدا عنایتی و زهــرا رباطی هم به این 
کمــپ اضافــه شــدند. ندایــی شــانس بالایــی بــرای ســهمیه المپیــک دارد، 
امــا مــن امیــد زیــادی ندارم. چــون او بایــد در 10 تا 15 رویداد شــرکت کند.«

 

حامد حدادی

ستاره بسکتبال ایران در نصف جهان

حامد حدادی از نیم فصل دوم لیگ برتر بسکتبال به میدان می رود. او که 
پیش از آغاز فصل مذاکراتی با ســی چوان چین داشــت و به دلیل مســائل 
مالــی بــا آنها به توافق نرســید، پای میز مذاکره با تیم های داخلی نشســت. 
در این میان مهران حاتمی با پیشنهاد مبلغی خوب حدادی را به ذوب آهن 
بــرد ولــی بــه دلیــل اینکه کارت بــازی نفرات جدیــد تیم ها بعــد از نیم فصل 

صادر می شــود، او در دور برگشــت برای تیم اصفهانی به میدان می رود.
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 با توجه به سابقه بد 
انگلیسی ها از 2 ماه 

قبل پروسه ویزا را 
پیگیری کرده و مرحله 
به مرحله کارها را حتی 

زودتر از موعد انجام 
دادیم. همچنین 
به طور مستقیم 

با فدراسیون 
انگلستان، وزارت 

امورخارجه، کمیته 
ملی المپیک و 

فدراسیون جهانی 
در ارتباط بودیم و 

نامه نگاری های لازم 
را هم انجام دادیم. 

بنابراین کم کاری 
از جانب ما صورت 

نگرفته است و 
انگلیس کار خود را 
کرد و برای سومین 

بار به تیم ملی 
تکواندو ایران ویزا 

نداد

رئیس انجمن دوومیدانی ناشنوایان:

 کیومرث هاشمی پدر ورزش محسوب می شود

هفتــه گذشــته مســابقات قهرمانــی 
دوومیدانــی ناشــنوایان 2۰23 بــه 
میزبانــی کشــورمان برگــزار شــد و در 
بخــش بانــوان تیــم ایــران بــا 7 طــا، 11 
نقــره و ۸ برنــز قهرمــان شــد. همچنیــن 
تیــم قزاقســتان بــا ۶ طــا، 5 نقــره و 4 
ــز بــه نایــب قهرمانــی رســید و تیــم  برن

ــا 2 طــا ســوم شــد.  ژاپــن ب
تیــم  نیــز  ن  یــا قا آ مــا در بخــش  ا
ژاپــن بــا 7 طــا، 3 نقــره و 1 برنــز بــر 
ــی  ســکوی نخســت ایســتاد و تیــم مل

دوومیدانــی ناشــنوایان کشــورمان 
هــم بــا ۶ طــا، ۸ نقــره و 14 برنــز عنــوان 
نایــب قهرمانــی را بــه دســت آورد. تیــم 
عــراق بــا 4 طــا، 3 نقــره و 2 برنــز بــر 
ســکوی ســوم ایســتاد. در خصــوص 
کیفیــت ایــن مســابقات بــا احمــد 
صاحبــی رئیــس انجمــن دوومیدانــی 
ناشــنوایان ایــران همــکام شــدیم:

 
مسابقات چطور بود؟

خــدا را شــکر ایــن مســابقات بــرای 
ــزار شــد.  ــار در کشــورمان برگ ــن ب اولی
خوشــبختانه از لحــاظ نتایــج تیمــی نیز 
تیم هــای ملــی کشــورمان امتیــازات 
خوبــی را کســب کردنــد. تیــم ملــی 

دوومیدانــی بانــوان کشــورمان بــه 
مقــام قهرمانــی رســید و انصافــاً در این 
دوره از رقابت هــا خــوب درخشــیدند. 
کمااینکــه در بخــش تیمــی آقایــان هم 
تیــم ملــی کشــورمان نایــب قهرمــان 

شــد.
قرار بود تیم های بیشتری در این 

رقابت ها حضور داشته باشند.
خــب، ایــن مســابقات بــرای اولیــن بــار 
بــود کــه در کشــورمان برگــزار شــد. 
اتفاقــاً مراســم رونمایــی از لوگــوی 
دهمیــن دوره بازی هــای آســیایی 
ناشــنوایان 2۰24 هــم در کشــورمان 
برگــزار شــد، آن هــم بــا حضــور رئیــس 
کنفدراســیون ورزش هــای ناشــنوایان 

آســیا و اقیانوســیه. عــاوه بــر ایــن قــرار 
اســت ســال آینده رقابت های آسیایی 
هــم در کشــورمان آن هــم در تهــران 

برگــزار شــود.
چه کاری باعث رونق این 

مسابقات می شود؟
ابتــدا بهتــر اســت کــه بگویــم امیــدوارم 
روزی برســد که شــاهد برگزاری چنین 
مســابقاتی نشــویم و دیگــر هیــچ 
ورزشــکار ناشــنوایی نداشــته باشــیم و 

جامعــه ســالمی داشــته باشــیم.
 دیگــر اینکــه اگــر بخواهیــم نتایــج 
بهتــری در ایــن رقابت هــا کســب کنیــم 
ملــزم بــه برگــزاری مســابقات قهرمــان 
تورنمنت هــای  ئــه  را ا و  کشــوری 

گســترده در رده هــای ســنی متفــاوت 
 . هســتیم

البتــه ناگفتــه نمانــد وجــود رســانه ها 
و خانواده هــا هــم نقــش بســزایی در 
کســب نتایــج در ایــن رقابت هــا دارد.

صحبت از نقش خانواده ها در 
پیشرفت عملکرد ورزشکاران 

ناشنوا شد. آیا شما هم با چنین 
موضوعی موافق هستید؟

بلــه، کامــاً موافــق ایــن موضــوع 
. هســتم

 چــرا کــه نــه تنهــا در کشــور مــا 
کســب  ر  د همیشــه  ه هــا  د ا نو خا
مدال هــای ایــن ورزشــکاران نقــش 
دارنــد بلکــه در دیگــر کشــورهای دنیــا 

حتــی خانــواده و والدیــن در زمــان اردو 
همــراه ورزشکاران شــان حضــور دارنــد 
و حتــی در زمینــه اجــرای تمرینــات بــه 
مربیــان ورزشــکاران ناشــنوایان کمک 

. می کننــد
بعد از پایان این رقابت ها 

کادر فنی و مربیان این تیم ها 
تقویت می شوند؟

معمــولاً در هــر رشــته ورزشــی بعــد 
از پایــان رقابت هــا عملکــرد تمــام 
عواملــی کــه باعــث پیشــرفت و یــا 
ضعــف تیم هــا شــده اند، مــورد بررســی 

قــرار می گیــرد.
 اتفاقــاً در هیــأت انجمــن ورزشــکاران 
ناشــنوا، عرفــا صفــاری کــه خودشــان 

هــم از عزیــزان ناشــنوا اســت، عملکرد 
فوق العــاده ای در تبلــور ورزشــکاران 

دارد. 
مــا بــرای تقویــت کادر فنــی از یــک 
یر رشــته های  ســری مربیــان ســا

ورزشــی اســتفاده می کنیــم.
وزارت ورزش و جوانان از ورزش 

ناشنوایان حمایت می کنند؟
حسُــن وزارت جدیــد ایــن اســت کــه 
بــه تمــام رشــته های ورزشــی توجــه 
دارنــد. یعنــی بــه اصطــاح ایــن نیســت 
کــه نــگاه ویــژه ای بــه ورزش خــاص 
داشــته باشــد. کیومــرث هاشــمی از 
جنــس ورزش اســت و او پــدر ورزش 

محســوب می شــود.

علیرضاییحسینآباد
روزنامه نگار
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گفتهســرمربیتیمملیتکواندوابوالفضلزندی،مهدیحاجموســائیومهرانبرخورداریبهشــرطکســبمدالدراینمســابقات،شــانسخوبیبرایالمپیکیشــدنازطریقسیســتمرنکینگراداشــتند،شانســی

کــهرنــگباخــتتــاحالاملیپوشــانبرایرســاندنخودبهمرزهایپاریسدســتبهدامانمســابقاتگرنداســلمشــوند.

 با توجه به سابقه بد انگلیسی ها این 
موضوع را پیش بینی می کردید؟

با سابقه ای که از انگلیسی ها سراغ 
داشتیم این موضوع را پیش بینی کرده 
بودیم، آنها نتایج 2 سال اخیر ایران را 
بررسی کرده و به خوبی می دانستند که 
در کورس سهمیه المپیک هستیم و با 
حضور در این رقابت ها شانس خوبی 
برای المپیکی شدن از طریق رنکینگ 

داریم ولی متأسفانه دست ما را بستند.

شائبه هایی وجود دارد که فدراسیون 
به خاطر شانس کم ملی پوشان در 
این مسابقات، خود اقدامات لازم 

برلای گرفتن ویزا را به درستی انجام 
نداده است.

ما با توجه به سابقه بد انگلیسی ها از 2 ماه 
قبل پروسه ویزا را پیگیری کرده و مرحله 
به مرحله کارها را حتی زودتر از موعد 
انجام دادیم. همچنین به طور مستقیم با 
فدراسیون انگلستان، وزارت امورخارجه، 
کمیته ملی المپیک و فدراسیون جهانی در 
ارتباط بودیم و نامه نگاری های لازم را هم 
انجام دادیم. بنابراین کم کاری از جانب ما 
صورت نگرفته است و انگلیس کار خود را 

کرد و برای سومین بار به تیم ملی تکواندو 
ایران ویزا نداد.

ممکن است انگلیسی ها به خاطر 
احساس خطر از جانب ملی پوشان 
ما در اوزان مختلف، روادید را صادر 

نکرده باشند؟
 چنین فرضیه ای درست نیست چون 
انگلیسی ها در اوزانی که ما حضور داریم 
فقط یک نماینده دارند، اقدام آنها فقط 
یک شیطنت سیاسی است و بار دیگر 
نشان دادند که از نظر آنها چیزی تحت 
عنوان منشور اخاق و المپیک وجود 

ندارد.
تکلیف ملی پوشانی که با حضور در 

این مسابقات شانس گرفتن سهمیه 
از طریق رنکینگ را داشتند، چه 

می شود؟
مهدی حاج موسائی، ابوالفضل زندی 
و مهران برخورداری ملی پوشانی 
بودند که در صورت شرکت و کسب 
مدال در مسابقات گرندپری، شانس 
خوبی برای المپیکی شدن داشتند 
که متأسفانه با عدم صدور ویزاها این 
فرصت را از دست دادند. در حال 
حاضر شرایط تیم بسیار عالی است 
و با از دست رفتن شانس ملی پوشان 
در مسابقات گرندپری منچستر، حالا 
تمام تمرکزمان را روی مسابقات 

گرنداسلم گذاشته ایم و دورخیزمان 
در این مسابقات برای 2 سهمیه 

المپیک است.
مصدومیت حاج موسائی تا 

مسابقات گرنداسلم برطرف 
می شود؟

حاج موسایی درمان و تمریناتش را زیر 
نظر 2 پزشک انجام می دهد و شرایط 
خوبی دارد. به نظر نمی رسد برای حضور 
در مسابقات گرنداسلم مشکلی داشته 
باشد. خدا را شکر هیچ یک از ملی پوشان 
مصدومیت جدی ندارند و تیم شرایط 
نرمالی برای گرفتن سهمیه در مسابقات 

گرنداسلم را دارد.

افلاکی: کم کاری از طرف ما نبود

ندادن ویزاها یک شیطنت سیاسی است

فائزهزمانی
روزنامه نگار


